



## Protokoll styrelsemöte S13 2011-05-17

<b>Närvaro:</b>	Alexander Nässlander	Ordförande
	Daniel Perván	Sekreterare
	Mazdak Farzone	Överphös
	Mikael Rudner	Industrimästare
	Albin Rosberg	Studierådsordförande
	Fredrik Karlsson	Programmästare
	Robin Ljungström	Cafémästare
	Philip Holgersson	Sexmästare
	Gustav Orest Sällberg	Skattmästare
	Fredrik Andersson	Revisor
	Peter Seimar	Källarmästare electus
	Anton Martinsen	Programmästare electus
	Mats Rydberg	Studierådsordförande electus

- §1 OFMÖ Ordförande Alexander Nässlander förklarade mötet öppnat, 12.07.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.  
Albin, Mikael och Fredrik K. reserverade sig.
- §3 Adjungeringar Styrelsen **beslöt** att adjungera
- Peter Seimar
  - Anton Martinsen
  - Mats Rydberg
- Mikael reserverade sig mot beslutet.
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med tillägget:
- §13.9 Tour de Styrelse
- Mikael reserverade sig.
- §5 Föregående mötesprotokoll Styrelsen **beslöt** att inte godkänna föregående protokoll
- Daniel och Albin reservade sig.
- §6 Information från Kåren Alexander meddelar att de som vill komma till JFF-tack har blivit anmälda.
- §7 Beslutsuppföljning **Uppdatering Bordershop**
- Punkten bordlades till S15



### Larm

Albin meddelar att Länsalarm Skåne har tittat omkring och hade ett par idéer om hur det skulle vara möjligt att installera larm. De ska höra av sig, men än så länge har det varit tyst. Punkten sköts till S14 med Albin och Peter som ansvariga.

### Interndokumentation

Mikael meddelar att han ska försöka fixa det i helgen och ska kontakta Rootmästeriet om SVN. Punkten sköts till S16.

### Styrelsetröjor

Efter en lång diskussion yrkade Mazdak på streck i debatten. Styrelsen **beslöt** om att ge avslag på Mazdaks yrkande. Mikael yrkade på att två till tre personer inom styrelsen skulle kolla upp priser och hålla mailkonversation med resten av styrelsen om deras framgångar. Efter en lång diskussion om Mikael's yrkande yrkade Mikael på streck i debatten. Styrelsen **beslöt** att ge avslag på Mikael's yrkande på streck i debatten. Styrelsen **beslöt** att godkänna Mikael's första yrkande. Philip yrkade på att Anton och Gustav ansvarade för styrelsetröjorna. Styrelsen **beslöt** att godkänna Gustav's yrkande. Punkten sköts till S14 med Gustav och Anton som ansvariga.

### Vattentapp

Punkten bordlades till S15.

### Kassaskåp

Punkten bordlades till S14.

### Fastställd ekonomisk rapport

Punkten ströks.



### Sommarskifte

Punkten bordlades till S14. Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

#	Ansvarig:	Beslut:	Beslutat:	Rapporteras:
1	Alexander N.	Policydokument	S10 2009	S14 2011
2	Robin L.	Uppd. Bordershop	S20 2010	S15 2011
8	Albin R., Peter S.	Larm	S02 2011	S14 2011
9	Mikael R.	Interndokumentation	S05 2011	S16 2011
11	Gustav S., Anton M.	Styrelsetröjor	S12 2011	S14 2011
13	Philip H.	Vattentapp	S05 2011	S15 2011
14	Carl C. A.	Inköp av nytt kassaskåp	S09 2011	S14 2011
18	Carl. C. A.	Sommarskifte	S12 2011	S14 2011

- §8 Uppdatering av baren Styrelsen **beslöt** att skjuta på detta till ett framtida möte när Lars Gustafson har förbättrat sin tänkta budget.  
Styrelsen **beslöt** att Alexander ska sätta upp en mötesplanerare för att bestämma ett nytt möte.  
Styrelsen **beslöt** att ajournera mötet klockan 13.10.  
På grund av tidsbrist, tentor och bortresta styrelsemedlemmar, avslutades detta möte inte formellt utan ett informellt möte där b.l.a. skifte och liknande diskuterades.

Vid protokollet

Justeras

Daniel Perván  
Sekreterare, tillika Propagandamästare

Alexander Nässlander  
Ordförande